
 

 

  
Hoi Jochem, 
  
Het conceptplan wordt op dit moment beoordeeld. Ik hoop binnen twee weken met de meeste 
opmerkingen te komen (afhankelijk van oa de ODBN). 
  
Ik had alvast een tweetal vragen cq opmerkingen: 
  
1 Bestemming 
Waarom wordt gekozen voor een gemengde bestemming? Mijn inziens ligt een maatschappelijke 
functie hier meer voor de hand, gelet op de zorgactiviteiten. Ook binnen deze bestemming is 
maatwerk voor wonen mogelijk lijkt me, zoals nu ook opgenomen binnen ‘gemengd’. 
  
2. Intaketafel 
  
Per brief is, na de intaketafel, het volgende aangegeven (onderstaand). Ik zie hierover niets terug in 
de concept toelichting. Dit graag adequaat uitwerken en laten landen in de toelichting. Heeft invloed 
op de haalbaarheid van het plan. 
Ik zal eea nog met Sociaal Domein moeten gaan bespreken en de tijd voor eind december begint te 
dringen.  
  
Onderstaande vragen cq opmerkingen vanuit het Sociaal Domein dienen bij de nadere uitwerking van 
de plannen geconcretiseerd te worden: 

1. Er wordt (behalve een leeftijdscategorie) niet concreet gemaakt voor welke doelgroep 
(welke beperking of achtergrond) of zorgvraag men bij het beoogde initiatief terecht 
kan. 
De beperking of achtergrond voor de zorgaanvrager is volwassen of ouderen met dementie of 
niet aangeboren hersenletsel. 

2. Wie gaat de zorg leveren? Initiatiefnemer zelf of een zorgpartij? 
De initiatiefnemer gaat samenwerken met een zorgpartij, de initiatiefnemer heeft contact 
gehad met een zorgpartij. Zij willen dat het bestemmingsplan volledig afgerond is voordat zij 
verder in gesprek gaan met de initiatiefnemer. 

3. Wordt voldaan aan de kwaliteitseisen om zorg te mogen leveren? 
Doormiddel van samenwerking met een zorgpartij wordt er voldaan aan de kwaliteitseisen. 
Daarnaast wil de initiatiefnemer sowieso voldoen aan de kwaliteitseisen.  

4. Bent u van plan om aan het keurmerk voor zorgboerderijen te voldoen? 
Ja. 

5. Is er onderzoek gedaan of er behoefte is aan dagbesteding voor juist die doelgroep én 
op die locatie? 
Tijdens het contact met de zorgpartij hebben zij aangegeven dat er binnen de gemeente 
Meierijstad veel vraag is naar dagbesteding. Dit heeft te maken met de vergrijzing in de 
omgeving. Binnen Meierijstad was er namelijk 2x zoveel vergrijzing in vergelijking tot andere 
gemeentes.  

6. Uit welke wet wordt de dagbesteding gefinancierd? (Zvw, Wmo, Wlz)? 
WLZ 

7. Mocht financiering via de Wmo willen dan dienen u zich te realiseren dat een zorg in 
natura contract op dit moment niet mogelijk is. 
Is niet van toepassing. 

8. Afhankelijk van welke achtergrond de beoogde doelgroep heeft, is het bij deelnemers 
met een verhoogd risico (bijv. ex-verslaafden, zwaardere psychische problemen) nodig 
om een gesprek met de omgeving en politie te voeren ivm veiligheidsaspecten. 
Dit is niet van toepassing. 

9. Algemene conclusie: het verzoek blijft te algemeen en dient nader geconcretiseerd te 
worden. 
We hopen dat dit zo spoedig mogelijk kan worden afgewerkt, we hebben namelijk al enige tijd 
geen inkomsten kunnen genereren. Doordat het bestemmingsplan nog niet afgerond is en we 
moeten voldoen aan  een herinvesteringsplicht. Hierdoor kunnen we in zware financiële 
problemen komen. 

 


